
 

 

 

Školská  komisia  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  05. 08. 2022 

Číslo:  702/2022/OSK - 33221 

Vybavuje:  Ing. Mária Kokardová 

 e-mail: maria.kokardova@vucke.sk 

 telefón: 055/72 68 248 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 30. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 03. 08. 2022 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

zasadačka č. 310 (2. poschodie)  

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

4. II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, 

Košice  

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice  

9. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa z radov poslancov do Rady školy pri Spojenej 

škole Bielocerkevská 29, Košice v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja 

10. Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o. 

11. Nájom nebytových priestorov pre SISA -sociálna intervencia , sociálne aktivity n.o. 

12. Body z plánu úloh komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2022 

a) Informovať o zmenách v sieti škôl a školských zariadení v územnej pôsobnosti 



Košického samosprávneho kraja 

b) Informovať o plánovaní počtu žiakov prvých ročníkov stredných škôl v územnej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja pre prijímacie konanie v školskom roku 

2023/24 

c) Informovať o aktuálnych výstupoch z KROVaP v zriaďovateľskej  a územnej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

13. Návrhy, podnety a požiadavky 

14. Rôzne 

15. Záver 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie PhDr. Marek Čižmár privítal prítomných členov komisie a 

otvoril 30. rokovanie komisie. Z celkového počtu 24 členov komisie bolo prítomných 11 

členov komisie, čo  nie je nadpolovičná väčšina a komisia nebola uznášaniaschopná. 

Z rokovania komisie boli ospravedlnení: Mgr. Miroslav Tóth, p. poslanec Gyuri Nagy, Mgr. 

Elena Fialková, p. poslanec Viliam Záhorčák. Privítal prítomných vedúcich z Odboru školstva 

a hostí, zároveň ospravedlnil Vedúceho odboru školstva z dôvodu čerpania dovolenky. 

Predseda komisie  informoval, že z 30. rokovania komisie sa vyhotovuje  zvukový záznam 

výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol členom 

komisie zaslaný e-mailom.  

Do návrhu programu neboli doplnenia, resp. ďalšie pripomienky členov komisie. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Prítomní: 11 členov 

 

Predsedajúci skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

Predsedajúci vyzval prítomných v zasadačke o uctenie pamiatky minútou ticha člena Školskej 

komisie Ing. Štefana Staška. 

 

Na požiadanie  Ing. Juraja Mazáka, PaeD. IGIP -   nečlena komisie prostredníctvom Webex 

online odznela prezentácia súkromnej školy, zriaďovateľ Ťahanovská záhrada, občianske 

združenie, k bodu č.7 v Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja o zriadení Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s organizačnými zložkami Stredná 

odborná škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, 

Košice.  

Prezentácia bude odoslaná členom komisie ako príloha ku zápisnici z rokovania ( prezentujúci 

súhlasil)   

 

Súčasne o prítomnosť na Školskej komisii ako hosť požiadal JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, 

poslanec zastupiteľstva KSK – predsedajúci jeho prítomnosť odsúhlasil.    

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Predseda Školskej komisie informoval prítomných členov, že na ostatnom 

rokovaní komisie zo dňa 8. 6. 2022 boli vznesené otázky a požiadavky  z radov členov 



komisie a hosťa, ktoré boli súčasťou zápisnice. Odpovede na otázky členov komisie boli 

zaslané e -  mailom 29. júla 2022 všetkým členom Školskej komisie aj hosťovi p. poslancovi  

Rovinskému tajomníčkou Školskej komisie. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Školská komisia zobrala na vedomie odpovede odboru školstva k bodu Kontrola 

plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

K bodu č. 3 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2022 

  

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal zástupcu odboru financií, aby uviedol materiál.  

Ing. Lipovská informovala, že plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja  

je spracované v súlade s rozpočtovou klasifikáciou a na základe hospodárenia KSK  

k 30. 06. 2022. Predbežné vyhodnotenie cieľov a ukazovateľov programového rozpočtu  

je súčasťou materiálu, ktorý bol členom komisie sprístupnený pred rokovaním komisie. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver:  Školská komisia berie na vedomie Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja 

za I. polrok 2022.  

 

Predsedajúci skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 4 

II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

  

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal Ing. Kvetu Lipovskú z odboru financií, aby uviedla 

materiál. V samotnej II. Úprave rozpočtu KSK v roku 2022 ide o úpravy rozpočtu 

vyplývajúce zo zvýšených nedaňových príjmov, z grantov, z poskytnutých dotácií zo štátneho 

rozpočtu a z Európskej únie, z použitia fondu na výdavky a výdavkové finančné operácie  

do bežných a kapitálových výdavkov a z presunov z bežných výdavkov do kapitálových 

výdavkov. Najvýraznejšou úpravou je zvýšenie bežných výdavkov na vyplatenie jednorazovej 

odmeny pre všetkých zamestnancov, ktorú schválila vláda a ktorú je potrebné vyplatiť  

do konca tohto roka. Ide o navýšenie bežných výdavkov vo výške 1 992 000 eur pre všetky 

odvetvia a organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti  KSK. Finančné krytie týchto výdavkov 

je v úprave rozpočtu navrhované z vrátenej nevyčerpanej dotácie, ktorá bola poskytnutá 

obchodnej spoločnosti Geosurvey, s. r. o. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Záver: Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť II. Úpravu 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

 

Predsedajúci skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní 



základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: Predseda Školskej komisie požiadal  Mgr. Andreu Gajdošovú, vedúcu 

referátu  technických činností a investícií, aby  prítomných informovala  o návrhu VZN 

k bodu č. 5.  

Mgr. Gajdošová informovala, že s účinnosťou od 01. 01. 2022 bol novelizovaný zákon č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve.  V zmysle toho odbor 

školstva predkladá VZN o financovaní organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti, ktoré ruší 

VZN o financovaní neštátnych zriaďovateľov. Výška normatívov ostáva nezmenená. Do VZN 

bol doplnený normatív na dieťa v MŠ a na žiaka v ŠKD. Zároveň boli doplnené ustanovenia 

o mimoriadnej situácii, výnimočnej situácii a núdzovom stave.  

 

Diskusia:  

PaedDr. Táňa Švecová reagovala otázkou, či do VZN bude doplnený normatív na školské 

internáty a školské jedálne s nepretržitou prevádzkou. 

Mgr. Gajdošová odpovedala, že  aktualizácia s doplnením predmetných normatívov bude od 

1. 1. 2023.  

 

Záver: Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o financovaní základných 

umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení  

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Predsedajúci skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a v školských zariadeniach 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal Mgr. Andreu Gajdošovú, aby uviedla materiál. 

Informovala o navrhovaných zmenách a doplneniach VZN KSK č. 13/2016. Uvedené zmeny 

zohľadňujú v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

doplnenie a to výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  v materskej škole, 

výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školskom klube detí, finančných 

pásiem na nákup potravín na jedno jedlo a príspevok stravníka v školskej jedálni pri materskej 

škole pre klasické stravovanie a diétne stravovanie. 

 

Diskusia:  Bez diskusie.  

 

Záver: Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  prerokovať a schváliť Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja  

č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských 

zariadeniach 

 

Predsedajúci skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná. 

 



 

 

K bodu č. 7 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice s organizačnými zložkami Stredná odborná 

škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, 

Košice  

  

Vyjadrenie: Predseda Školskej komisie požiadal RNDr. Janu Partilovú, referentku pre Rozvoj 

školstva, aby uviedla materiál. RNDr. Partilová stručne prítomných členov informovala 

o zaradení Spojenej školy Bielocerkevská 29, Košice s dvoma organizačnými zložkami 

Stredná odborná škola pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, 

Bielocerkevská 29, Košice do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky od 1. 

septembra 2022. Dňa 02. 06. 2022 bola MŠVVaŠ SR zaslaná žiadosť o zaradenie tejto 

Spojenej školy do siete škôl a školských zariadení podľa platnej legislatívy. Ďalej 

informovala, že zriadením Spojenej školy reaguje Košický samosprávny kraj na zabezpečenie 

potreby predprimárneho vzdelávania rodín odídencov z Ukrajiny a zároveň napĺňa opatrenie 

1.2.3 Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania v stredných školách v Košickom 

samosprávnom kraji  na roky 2021 – 2025. 

  

Diskusia:  Predseda komisie predniesol požiadavku dialógu medzi KSK , obcami a mestami 

pri zámere zriaďovať ďalšie materské školy v kraji, nakoľko sa obáva odlivu detí z MŠ 

zriaďovaných obcami a mestami.  

Ing. František Krejza reagoval otázkou, či existuje nejaká koncepcia odboru školstva o vývoji 

siete škôl v kraji.  

Mgr. Andrea Gajdošová reagovala, že v roku 2021 bola schválená Zastupiteľstvom KSK 

Regionálna stratégia výchovy a vzdelávania v stredných školách v Košickom samosprávnom 

kraji a opatrenia z tohto strategického dokumentu postupne OSK napĺňa. 

 

Uznesenie č.22/2022:  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice s organizačnými zložkami Stredná odborná škola pedagogická, 

Bielocerkevská 29, Košice a Materská škola, Bielocerkevská 29, Košice  

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 14 

 

Za: 12                                     Proti: 0                                Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Výdajnej školskej jedálne, Bielocerkevská 29, Košice  ako súčasť Spojenej školy, 

Bielocerkevská 29, Košice   

 

Vyjadrenie: Predseda Školskej komisie opätovne požiadal RNDr. Janu Partilovú, aby uviedla 

materiál.  Informovala , že súčasťou Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice je zriadenie 

Výdajne školskej jedálne 01. 09. 2022. V nadväznosti na uvedenú skutočnosť bola MŠVVaŠ 

SR v zmysle platnej legislatívy zaslaná žiadosť o zaradenie do siete škôl a školských 



zariadení.  

 

Diskusia: Bez diskusie.  

 

Záver: Predsedajúci predložil návrh na uznesenie podľa predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 23/2022  

Školská komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 13 

 

Za:  12                                       Proti: 0                                   Zdržal sa:  1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9: 

Delegovanie zástupcov zriaďovateľa z radov poslancov do Rady školy pri Spojenej škole 

Bielocerkevská 29, Košice v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho 

kraja 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal JUDr. Ivanu Puchallovú, PhD., aby uviedla materiál. 

Informovala o tom , že v súvislosti so zriadením Spojenej školy, Bielocerkevská 29, Košice 

predkladáme zoznam poslancov za účelom ich delegovania do rady školy  v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. Pri návrhu obsadenia poslancov za členov rady 

školy sme vychádzali z územného princípu. Za poslancov navrhujeme Mgr. Jozefa 

Andrejčáka a MUDr. Jána Sekáča.  
 

Diskusia: K téme diskutovali: 

Ing. František Krejza,- navrhuje, aby členovia boli delegovaní , až keď bude zriadená škola. 

Hlavný kontrolór Ing. Jozef Hudák – reagoval, že zriadiť školu môžeme až po Rozhodnutí 

MŠVVaŠ SR.  

 

Záver: Predseda Školskej komisie  predniesol návrh na uznesenie sformulovaný odborom 

školstva. 

 

Uznesenie č. 21/2022  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja delegovať 

zástupcov zriaďovateľa z radov poslancov do Rady školy pri Spojenej škole Bielocerkevská 

29, Košice v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v prípade zaradenia 

školy do siete škôl a školských zariadení a následne jej zriadenia.  

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 13 

 

Za:  11                                        Proti: 1                                    Zdržal sa:  1 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 10: 

Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o. 

 



Vyjadrenie: Predsedajúci požiadal Mgr. Mariána Horenského, PhD. referenta pre šport, aby 

informoval o materiáli „Schválenie nájmu telocvične, na Strednej odbornej škole 

priemyselných technológii, v mestskej časti Košice -  Šaca, pre subjekt GOOD ANGELS 

s.r.o“. Mgr. Horenský reagoval, že  nájom telocvične je za účelom športovej činnosti, tréningu 

a basketbalových zápasov na dobu určitú a to do 31.5.2025, vo výške 25 € za hodinu 

finančnou aj nefinančnou formou. Tento subjekt už počas mesiacov marec, apríl, máj vykonal 

vynútené investície potrebné na to, aby priestory vyhovovali požiadavkám na odohratie 

domácich zápasov. Novú techniku osadenú nájomcom momentálne využíva aj škola v rámci 

výchovno-vzdelávacieho procesu a KSK organizuje v telocvični krajské športové súťaže.  

PhDr. Marek Čižmár:  Poznamenal, že dočasný nájom pre športový klub  je vynútený 

rekonštrukciou GOOD ANGELS Arény.  

Diskusia: Bez diskusie.  

 

Záver: Predseda Školskej komisie  predniesol návrh na uznesenie  

 

Uznesenie č. 23/2022  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho prerokovať a schváliť 

Nájom športových zariadení pre GOOD ANGELS s.r.o. 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 13 

 

Za:  13                                        Proti: 0                                    Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 11: 

Nájom nebytových priestorov pre SISA -sociálna intervencia , sociálne aktivity n.o. 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal JUDr. Ivanu Puchallovú, PhD., aby uviedla materiál. 

Predsedajúci poprosil členov komisie, aby v rámci tohto bodu informovali ostatných členov 

o uskutočnených aktivitách na podporu rodiny.  

JUDr. Puchallová informovala, že predmetom predkladaného materiálu je nájom nebytových 

priestorov vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja v správe Obchodnej akadémie, 

Polárna 1, Košice.  Ide o nebytové priestory o celkovej výmere 46,38 m2. Nájomcom by mala 

byť SISA – sociálna intervencia, sociálne aktivity n.o. Nájomná zmluva by mala byť uzavretá 

na dobu určitú do 31.08.2023 za účelom poskytovania sociálnych a psychologických služieb 

a realizácie sociálno – rehabilitačných a voľnočasových aktivít pre obyvateľov KSK, najmä 

seniorov a sociálne znevýhodnených klientov. Nájomné navrhujeme vo výške 1 Eur/m2/rok 

a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je poskytovanie komplexných služieb 

sociálneho, rehabilitačného a relaxačného charakteru. 

 

Diskusia: Bez diskusie 

 

Uznesenie č. 23/2022  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho prerokovať a 

schváliť Nájom nebytových priestorov pre SISA -sociálna intervencia , sociálne aktivity 

n.o. 

 

Hlasovanie č. 4  



Prítomní: 13 

 

Za:  13                                        Proti: 0                                    Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 12 

Body z plánu úloh komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2022 

 

K bodom z plánu úloh na 2 polrok bola všetkým členom komisie  a hosťovi, poslancovi 

Rovinskému zaslaná písomná informácia e- mailom pred zasadnutím Školskej komisie 29. 

júla 2022.  

 

a) Informovať o zmenách v sieti škôl a školských zariadení v územnej pôsobnosti             

    Košického samosprávneho kraja 

b) Informovať o plánovaní počtu žiakov prvých ročníkov stredných škôl v územnej    

    pôsobnosti Košického samosprávneho kraja pre prijímacie konanie v školskom roku     

    2023/24 

c) Informovať o aktuálnych výstupoch z KROVaP v zriaďovateľskej  pôsobnosti   

    Košického samosprávneho kraja 

 

Diskusia: Bez diskusie 

 

K bodu č. 13  

Návrhy, podnety a požiadavky 

Vyjadrenie: Predsedajúci PhDr. Marek Čižmár vyzval prítomných členov, aby predniesli svoje 

ďalšie návrhy, podnety a prípadné požiadavky a nadviazal na požiadavky z ostatného 

rokovania školskej komisie.Predsedajúci požiadal o zodpovedanie otázok Mgr. Gajdošovú.  

Mgr. Andrea Gajdošová informovala, že  v telocvični pri SOŠ informačných technológií na 

Ostrovského 1 v Košiciach bol zrušený sklad humanitárnej pomoci a bude od 1.9.2022 

pripravená pre opätovné sprevádzkovanie pre vzdelávacie účely a  potreby žiakov školy. 

V prípade gymnázia Ľudovíta Štúra v Michalovciach  informovala vedúca 

referátu  technických činností a investícií odboru školstva Mgr. A. Gajdošová, že stanový 

tábor pre utečencov z Ukrajiny bol zriadený príkazom Okresného úradu v Michalovciach 

a môže byť odstránený len po zrušení tohto príkazu. Na požiadavku školy, aby povrchové 

úpravy po odstránení stanov boli zachované odbor školstva prisľúbil, že vstúpi do rokovania 

s Okresným úradom  Michalovciach.  

 

Ďalej k bodu č. 13 predniesol  predseda Školskej komisie PhDr. Marek Čižmár požiadavku    

pre odbor školstva, aby na nasledujúce rokovanie Školskej komisie pripravil informáciu, 

koľko detí  mimo mesta Košice študuje v košických gymnáziách,  t.z.,  aké sú počty  

študujúcich žiakov v košických gymnáziách z regiónov  Požiadavku  predsedajúci predkladá s 

cieľom reagovať na odliv žiakov z mikroregiónov.  

Diskusia :  

Ing. František Krejza reagoval, že, štyri roky tu hovoríme o tom, že existuje Školské 

výpočtové stredisko v Michalovciach, ktoré by malo mať zber žiakov, ktorí sa hlásia na SŠ 

a aj koľkí boli prijatí, len to školy nenahlasujú. Výstupy nekorešpondujú so skutočnosťou. 

Položil otázku, prečo školy údaje do systému Školského výpočtového strediska nenahlasujú. 

Zároveň predložil požiadavku, aby školy mali povinnosť hlásiť počty žiakov do systému  

Školského  výpočtového  strediska v Michalovciach. 



p. poslanec Rovinský - hosť Vyjadril svoj názor k požiadavke Školskej komisie na význam 

zisťovania počtu žiakov v košických gymnáziách.   

p. poslanec Csaba Furik: Podporil   požiadavku predsedu Školskej komisie a reagoval, že 

tento zber údajov je dobrý údaj pre potreby regiónov.  

Ing. František Krejza podporil požiadavku predsedu Školskej komisie, poznamenal, že počet 

žiakov sa plánuje podľa kapacity školy, ale ak by sa plánoval podľa potrieb trhu práce nebol 

by tento odliv žiakov. 

RNDr. Jana Partilová: Oponovala tejto požiadavke „nie je to pravda, že určujeme počty 

žiakov na základe kapacity školy, proces určovania počtu žiakov je stanovený vyhláškou, už 

treťou, ktorou sa ustanovujú kritériá na určovanie najvyššieho počtu žiakov prvého ročníka 

stredných škôl, všeobecné, základné, vstupné, čiastkové a ďalšie. OSK postupuje v zmysle 

vyhlášky a uplatňuje kritériá podľa ich stanovenej váhy. Cieľom a významom poskytovania 

odborného vzdelávania v KSK je, aby školy reflektovali na potreby trhu práce a aby 

spolupracovali so zamestnávateľmi, napr. aj v systéme duálneho vzdelávania. Tieto údaje 

poznáme, máme prehľad o duálnych zmluvách, počtoch žiakov a školách v tomto systéme 

vzdelávania o učebných zmluvách a potrebách trhu práce v regiónoch. Našim spoločným  

záujmom je, aby sa absolventi po ukončení štúdia zamestnali alebo pokračovali vo 

vysokoškolskom štúdiu. 

 

K bodu č. 14 

Rôzne 

O slovo požiadala vedúca oddelenia organizačného protokolu a zahraničných vzťahov PhDr. 

Anna Heribanová. Informovala k téme nástupu nového člena z dôvodu zániku mandátu do 

Školskej komisie. Ako poslanec člen Školskej komisie  nastupuje 2. náhradník ( 1. odmietol )  

a na augustovom zastupiteľstva KSK prebehne voľba.      

 

K bodu č. 15 

Záver 

 

Predseda Školskej komisie PhDr. Marek Čižmár konštatoval, že program rokovania komisie 

bol vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a ukončil 30. rokovanie komisie. Informoval, 

že najbližšie zasadnutie bude v mesiaci september podľa harmonogramu zasadnutí, spravidla 

2. týždeň v stredu. Presný termín bude avizovaný členom komisie tajomníčkou Školskej 

komisie.   

 

 

 

 

.................................................... 

 Ing. Mária Kokardová  v. r. 

tajomník komisie 

...................................................... 

PhDr. Marek Čižmár  v. r. 

predseda komisie 

 
                                                                                                                                     

 


